
Anteckningar från mittmöte 2018-04-13

1. Både studenterna och kursansvarig tycker att kursen fungerar som den skall, och de
flesta verkar nöjda med föreläsningarna.

2. På vissa övningar är det få studenter närvarande, men i övrigt fungerar övningarna bra.
Över lag verkar omflyttningarna av övningarna från Lindholmen till Johanneberg vara
uppskattade.

3. Ibland är tempot högt i vissa exempel, det skadar inte att ta någon extra sekunds paus
för att reflektera då och då.

4. Vi ligger en föreläsning i förväg jämfört med förra årets kursomgång, vilket ger mer tid
för momenten i slutet (exempelvis differentialekvationer).

5. Det är viktigt att studenterna inte blir överaskade över tentans utformning. Behåll struk-
turen från tidigare tentor.
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